
 

 
Dagsorden til Bestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 22. oktober 2024 klokken 17.00 - 21:00 
STED: Stines kontor, administrationsbygningen på afdeling Fensmark 
 
Inviterede:  
Mie Ihlermann Rasmussen, Janni Elley, Mia Than West, Karen Raff, Christina Krogh Nikolajsen, Louise Mie Grahn 
Andersen, Anders Holm, Marie Louise Jagd Hoff, Maj-Britt Højgard, Stine Andersen, Lone Christoffersen 
 
Til stede:  
Mie Ihlermann Rasmussen, Janni Elley, Mia Than West, Karen Raff, Christina Krogh Nikolajsen, Louise Mie Grahn 
Andersen, Anders Holm, Marie Louise Jagd Hoff, Maj-Britt Højgard, Stine Andersen, Lone Christoffersen 
 

 
Gæster:  
 
Fraværende:  
Afbud:  
Mødeleder: Mie Ihlermann Rasmussen  
Referent: Shila   
 

 

 
Punkt Referat 
Sag 22/ MIR 
Godkendelse af referat 

  

Sag 23 / MIR  
Opfølgning på økonomi 
Bilag vedhæftet 

Underskud på SFO har ændret sig i den positive retning. Der 
forventes ikke så stort forbrug på vikar som antaget. 
Der er tre nyansatte, deres lønninger er lagt i budgettet. 
Økonomien hænger sammen og vi forventer at komme godt ud af 
2024.  

Sag 24 / MIR / Beslutning / 
Værdigrundlag og ordensregler  
Drøftelse på baggrund af høringssvar og 
beslutning om endelig formulering 
 
 

Der er kommet mange høringssvar, hvilket er rigtig dejligt.  
De fleste høringssvar indskrives i det reviderede værdigrundlag og 
ordensregler. Enkelte høringssvar vedrører i højere grad det 
pædagogiske arbejde der skal understøtte at vi får opfyldt vores 
målsætninger, derfor skrives disse ikke ind, men indtænkes i det 
pædagogiske arbejde.  
Efter gennemlæsning og bearbejdning, godkendes ændringerne. 

Sag 25/ MIR /Drøftelse 
Oplæg til justering af Center for 
Dagtilbud og Skole til Center for 
Dagtilbud, Skole og Forebyggelse. 
Mulighed for input til den justerede 
organisering, hvis vi finder det relevant 
Bilag vedlægges – læses inden og 
eventuelle input sendes til Mie og Stine 
inden mødet. 

Vi sender et involveringssvar med en række spørgsmål til det 
materiale vi har modtaget.  

Sag 26 / MIR / Beslutning 
Opfølgning på procedure for 
modtagelse af nye elever – efter input 
fra VMED 
Lægges på hjemmesiden under 
indskrivning. 
 

Der har været en bekymring fra VMED i forhold til at 
skolebestyrelsen kommer for tæt på selve driften af skolen. Det 
tages til efterretning af Stine og Mie. Oplægger synes VMED er fint. 
Det lægges ud på skolens hjemmeside. 

Pause og spisning 

Sag 27 / SSA/drøftelser 
Revidering af principper 
Arbejdsproces hvor vi i grupper drøfter 
principper og fremlægger for hinanden. 
De principper vi kommer til at arbejde med 
er følgende: 
C: Princip for skole-hjem samarbejdet 
I: Princip for brugerbetaling 

Spændende drøftelser, der har taget længere tid end forventet. Det 
foreløbige arbejde sendes til Stine og Mie. Arbejdet med de 
reviderede principper tages op på efterfølgende bestyrelsesmøder. 



K: Princip for trafik 
L: Princip for kost 
M: Kommunikationspolitik 
Q: Princip for lektier 
Samt to nye vedlagt som bilag: 
Princip for orientering af hjemmene 
Princip for ikke fagspecifikke aktiviteter 
 

Sag 28 / MIR 
Bordet rundt  

• Medlemmer 

• Medarbejdere 

• Ledelsen 

• Formanden 

 
Medlemmer: 
Skolebestyrelsen er nysgerrig på trivselsmålinger. Ønsker at være 
aktiv og handlende på at understøtte elevernes trivsel. 
Medarbejdere: 
Toksværd: Nogle medarbejdere har være på kursus i den 3 enige 
hjerne, der har været emneuge, det har været supergodt og blev 
afsluttet med en velbesøgt forældreaften 
Fensmark: Motionsdagen har været afviklet forskelligt på de to 
afdelinger. Temaet på Ny afdeling var noget med lande. 
I udskoling var man bag Folke Musikhuset. Der blev uddelt frugt, 

man kunne overskue og se alle aktiviteter. Det var supergodt. 
Et godt samarbejde mellem en 8. klasse og 3. klasse, der muligvis 
kunne blive noget vi kunne arbejde videre med 
Elevrådsrepræsentant 
Der har været nyt valg af formand og næstformand. Philip er blevet 
formand og Ida Mortensen er nu næstformand.  
Ledelse 
Administrationen flytter over i udskolingen. Og administrationen 
bliver et slags ressourcehus, hvor der også vil være mødelokale. 
 
Udeordningen i 10 pausen har været nærmest problemfri. Det kan 
mærkes at vi i år har en boldbane til rådighed ved Ny afdeling. Vi 
oplever færre konflikter.  
Der er blevet malet på 17-22 gangen.  
 
Formanden 
Stine, Nikolaj og Mie skal til møde vedr brobygning mellem 
daginstitutioner og skole 
Der har været møde i trafikudvalget og skolebestyrelsens ideer er 
blevet fremlagt for udvalget. Det har primært været omkring 
Fensmark, men der vil også komme fokus på Toksværd. 
 
 

Sag 29 / MIR 
Punkter til kommende møder 
 

• Trivselsmålingen 

• Rundvisning på afdeling Fensmark  

• Drøftelse af Regeringens udspil vedr. styrkelse af SB. 

• Årshjul, Mie og Stine laver udkast til drøftelse  

• Skolen i bevægelse – Nye tiltag i 2025/2026 

• Opfølgning på legeplads Toksværd 

• Opfølgning på trafikudvalget, parkeringspladser 
 
 

 

 


